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Vraag gericht aan:
beide 
  
Betreft (onderwerp): 
Hinder bedrijf Empro in het Hoogveld (Dendermonde) 
  
Duiding provinciaal belang van de vraag: 
Voor de vierde zomer op rij zitten de omwonenden van het Hoogveld in de stank. Het bedrijf
Empro zorgt al jaren voor klachten van geurhinder. Het leidde tot de oprichting van het actiecomité
Bad Smell Hoogveld. Het zijn vooral bewoners van Schippersdijk en omgeving in Baasrode en van
Lutterzele in Sint-Gillis, die met regelmaat van de klok met de stank te maken hebben. Cijfers die
het actiecomité over klachten en meldingen bijhoudt, tonen dat aan. "Juni was goed voor 42
klachten, in juli waren dat er zelfs 60 en sinds begin augustus tot nu, amper een dikke week ver,
staat de teller al op 12", klinkt het. "In totaal zitten we na vier jaar op tal van processen-verbaal en
meer dan 250 klachten. Dit is onhoudbaar." De mails van boze bewoners over de situatie die naar
zowel Milieu-inspectie als naar stadsbestuur vertrekken, zijn ondertussen haast ontelbaar. De
buurtbewoners voelen zich in de kou gesteld en zijn het beu. Schepen Marius Meremans (N-VA)
wil zo snel mogelijk aan tafel zitten met Milieu-Inspectie en provincie. "Het frustrerende aan de
zaak is dat de stad in deze niet bevoegd is en van anderen afhangt", zegt hij. "Maar voor mij is het
duidelijk: dit moet een eindig verhaal zijn. Zo kan het niet verder, we hebben geduld genoeg
gehad! De provincie weigerde vlak voor de zomer om extra maatregelen aan Empro op te leggen
en wilde de zomer afwachten. Het is ondertussen duidelijk dat het alleen maar erger geworden is.
Ik verzamel de komende dagen nog extra gegevens en breng het dossier dan opnieuw op het
schepencollege." 
  
Concrete vragen:
Waarom werd eerder niet ingegaan op de klachten van de omwonenden? Het provinciebestuur
weigerde immers voor de zomer bijkomende maatregelen aan het bedrijf Empro op te leggen.
Welke (bijkomende) stappen en/of maatregelen plant het provinciebestuur? Toch vreemd dat de
bevoegde schepen van Dendermonde (lid van de N-VA) zijn pijlen richt op het provinciebestuur
waar ook de N-VA deel van uitmaakt. 
  


